
السيرة الذاتيّة
 

بهاء رجل أعمال لبناني ناجح، أسس مسيرته المهنية في مجال صناعة البناء
والتطوير العقاري. هو الابن البكر لرئيس الحكومة الأسبق رفيق الحريري الذي

تعرَض للاغتيال .يُعرف عن بهاء أنه فاعل خير، يدعم بنشاط تمكين المواطنين
.اللبنانيين لقيادة التغيير الاقتصادي والمجتمعي في وطنهم الحبيب لبنان

 
حصل بهاء  على شهادة ماجستير في إدارة الأعمال من جامعة بوسطن، واستثمر

.في القطاع المالي في نيويورك، وانتقل لاحقًا إلى أوروبا للعمل في التجارة
 

في عام 2002 أسس بهاء  شركة العقارات القابضة Horizon Group، التي تشمل
استثماراتها لبنان والأردن والمملكة العربية السعودية. وهو يملك غالبية أسهم

شركة Globe Express Services المنتشرة في أكثر من مئة بلد.   
 

يركز بهاء في الوقت الحالي على تحسين حياة اللبنانيين وتشجيع التغيير
المنهجي في البلاد مع التركيز على تحسين فرص العمل وزيادة مشاركة الشباب

.في القوى العاملة
 

.متزوج من حسناء أبو صباح الحريري ولديهم ستة أولاد
 

 press@bahaahariri.com :للمزيد من المعلومات 

عدة الصحافة لبهاء الحريري
 

mailto:press@bahaahariri.com


Bahaa Hariri Press Kit
Biography

Bahaa is a successful Lebanese businessman who has built his career in the
construction and the development industry. He is the eldest son of assassinated
former Lebanese Prime Minister Rafic Hariri. Bahaa is known to be a philanthropist
actively supporting the empowerment of the Lebanese citizens to lead economic and
societal change in their beloved Lebanon. 

Bahaa’s companies operate around the world. He founded and chairs Horizon Group, a
real estate holding company with investments in Lebanon, Jordan and Saudi Arabia. He
is the majority owner of Globe Express Services, a logistics company with a presence in
more than 100 countries. Hariri received his degrees from Boston University, invested
in the financial sector in New York, and later moved to Europe to work in trade. 

Bahaa is married to Hassnah Abousabah Hariri and is the father of 6 children. 

Bahaa’s current focus is on improving the lives of the Lebanese people and
encouraging systemic change to the country, while focusing on improving job
opportunities and increasing the participation of the youth in the workforce.

For more information: press@bahaahariri.com
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